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T16-283

R 1-nov-16

7. Vragenhalfuurtje PvdA – Kistdam Bergstoep. Weth. Blok zegt toe dat de 

uitslag van de extra proef van Rijkswaterstaat, na 

ontvangst, naar de raad komt. (T16-283) Boere

apr-2017 ->  

juli 2017 ->  

okt 2017 -> 

dec2017 -01-

03-2019

Afgedaan. Deze acties komen te vervallen. In de raad van 29 januari 2019 is een 

aangepast voorstel behandeld waardoor deze proef niet meer relevant is.

T16-302 R 8-nov-16 7. Begroting 2017 Weth. Vente zegt toe binnenkort een Thema-avond 

economische visie te zullen organiseren. (T16-302)
Vente

1-12-2017/

1-1-18 -> 1-

10-2018 -> 

31-3-2019

Afgedaan. Thema-avond 3 april 2019 Themabijeenkomst Economie en Retailvisie

T17-98

R 6-jun-17

7. Vragenhalfuurtje PK - Para commerciële gebouwen 

De burgemeester zegt toe nog deze raadsperiode, na 

de bespreking van de regeling horeca buitengebied, 

een regeling handhaving para commerciële gebouwen 

op te zullen pakken. (T17-98)

Burgemeester nnb

Omdat de regeling Horeca buitengebied nog niet is vastgesteld 

kan er hiervoor nog geen planning worden aangegeven. Wordt 

geagendeerd.

T17-99

R 6-jun-17

7. Vragenhalfuurtje Tevens zegt de burgemeester toe eind van dit jaar het 

handhavingsprogramma 2018 aan de raad voor te 

leggen, waarbij de raad prioriteiten kan aangeven. 

(T17-99)

Burgemeester 1-jul-19

Op dit moment wordt gewerkt aan een risico analyse voor een 

integraal handhavingsbeleid. (zie ook T17-211 en T18-25) 

Stand van zaken: op dit moment wordt er gewerkt aan het VTH-

beleid. VTH staat voor vergunningen, toezicht en handhaving. 

Het beleid biedt de kaders voor het 

handhavingsjaarprogramma. 

De raad zal betrokken worden bij zowel het beleid als het 

jaarprogramma. Naast deze twee documenten wordt er ook 

gewerkt aan het jaarverslag. 

T17-165

R 26-sep-17

20 .Verkoop aandelen Eneco Weth. Boere zegt toe dat aan de raad nog een besluit 

zal worden voorgelegd om definitief tot verkoop over te 

gaan (T17-165).

Boere

1-12-2017 -> 

1-9-2018 -> 

1-12-2019

Loopt. In de vergadering van de raad van 26 september 2017 is 

door de raad positief gereageerd op het principe besluit van het 

college tot verkoop van de aandelen Eneco. Omdat er een 

meerderheid van de aandeelhouders wenst te verkopen is er 

inmiddels een verkooptraject gestart. De verwachting is dat 

medio 2019 / eind 2019 aan de raad een voorstel wordt 

voorgelegd de aandelen al dan niet te verkopen.  

T17-166

R 26-sep-17

21. Reglement van orde voor 

vergaderingen en andere 

werkzaamheden van de raad van 

de gemeente Krimpenerwaard 

2017

De burgemeester zegt toe de wijzigingen in het 

voorjaar te willen evalueren (T17-166).

Burgemeester Q3 2019

Wordt opgepakt zodra de nieuwe griffier in dienst is. 

T17-202

R 31-okt-17

12. Krediet vernieuwing en 

verduurzaming wagenpark

Weth. Boere zegt toe de suggestie onderhoud in eigen 

beheer te doen in overweging te nemen en de 

mogelijkheden te bezien. (T17-202) Boere

1-2-2018 -> 

1-10-2018-> 

apr 2019

Afgedaan. Op dit moment wordt de gunning voorbereid van de voertuigen. Na 

deze fase zal in Q1 2019 worden geadviseerd over de wijze waarop het 

toekomstig beheer van de voertuigen zal plaats vinden. Door een interne of en 

externe wagenparkbeheerder.

T17-208

R 7-nov-17

9. Meerjarenbegroting 2018-2021
Wethouder Sleeuwenhoek zegt toe de servicenormen 

in Q1 2018 vast te stellen en de raad daarover te 

informeren. (T17-208)

Hofman
31-3-2018 -> 

Q4

De nieuwe coalitie heeft ambities op het gebied van 

dienstverlening. Met het kwaliteitshandvest sluiten we daar 

graag op aan. Het kwaliteitshandvest wordt daarom in Q4 2018 

door het college vastgesteld.  

T17-211

R 7-nov-17

9. Meerjarenbegroting 2018-2021 De burgemeester zegt een discussienota over Boa’s 

toe voor de commissie van januari 2018 (T17-211) Burgemeester
1-1-2019 -> 

1-3-2019

Op dit moment wordt gewerkt aan een risico analyse voor een 

integraal handhavingsbeleid waarin dit wordt meegenomen. 

(zie ook T17-99 en T18-25) 
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T18-141 R 11-jul-18 22. Jaarstukken 2017 Weth. Vente zegt toe een verklaring over de hoogte 

van het bedrag oninbare debiteuren sociale zaken aan 

de raad te doen toe komen. (T18-141)

Vente

31-aug-18

Afgedaan. Beantwoording: Iedere nieuwe vordering wordt als inbaar geboekt. Als 

er binnen 1 jaar niet betaald is, wordt die voor 33,33% oninbaar gesteld, in het 2e 

jaar wordt dat 66,67% en in het 3e jaar 100%. Om te voorkomen dat oninbare 

vorderingen ten laste komen van de exploitatie, is er een voorziening gecreëerd. 

Het college zet zich in om vorderingen te innen. Overigens is het zo dat ruim 90% 

van de debiteuren de lening correct terugbetalen.

De hoogte van de oninbare vorderingen wordt voor een groot deel, ongeveer 60%, 

veroorzaakt door verstrekte kredieten in het kader van het Besluit Bijstand 

Zelfstandigen. Deze groep zelfstandigen komt bij de gemeente terecht als men 

geen financiering kan krijgen van een bank of andere financiële instantie. 

Voorafgaand aan de verstrekking wordt beoordeeld of de plannen van de 

startende zelfstandige of gevestigde zelfstandige levensvatbaar zijn. Bij 

verstrekkingen van krediet kan het gaan om bedragen van bijvoorbeeld € 35.000 

voor een starter en zo’n € 190.000 voor een gevestigde zelfstandige. Dit soort 

verstrekte leningen zijn risicovoller dan leningen die verstrekt worden door banken 

en andere financiële instellingen. 

Het andere deel van de oninbare vorderingen bestaat uit verhaalsvorderingen en 

terugvorderingen van onterecht verstrekte uitkeringen. Dit zijn lastig te innen 

bedragen, vanwege langdurige gerechtelijke procedures. 

T18-143 R 11-jul-18 24. Moties vreemd aan de orde 

van de dag: M18-16 VVD, CU, 

Lokaal op 1, Gebiedsontwikkeling

Weth. De Wit zegt toe in het 4e kwartaal met een 

notitie naar de raad te komen. (T18-143)

de Wit

1-apr-19

Kader commisie van Zijl komt het college met een voorstel

T18-164 R 25-sep-18 8. Interpellatiedebat Skaeve Huse Het college zegt toe dat er een nieuw onafhankelijk 

onderzoek komt waarbij de criteria in samenspraak 

met de raad tot stand komen. De Veerweg-locatie blijft 

onderdeel uitmaken van het onderzoek. Draagvlak in 

de buurt zal geen onderdeel uitmaken van de criteria. 

Het college vraagt de raad zich te committeren aan de 

uitslag van het onderzoek. (T18-164)

Burgemeester

1-apr-19

Wordt opgepakt als nieuwe college is geinstalleerd.

T18-166 R 25-sep-18 9. stand van zaken moties T18- 166 wethouder De Wit: raadsvoorstel 

blijverslening komt dit jaar naar de raad (M16-31)

de Wit
1-apr-19

Er is onderzoek gedaan. Er komt een RIB. Eind 2018 lukt 

helaas niet meer. 

T18-171 R 25-sep-18 19. M18-23 VGBK, D66, CU, 

VVD, Schaduwplekken vee
T18-171 wethouder Vente bespreekt schaduwplekken 

vee in regulier agrarisch overleg

Vente

1-mrt-19

T18-197 R 16-okt-18 14. Subsidiejaarplan 2019 Weth. Sleeuwenhoek zegt toe de 50 % cofinanciering 

volgend jaar bij de evaluatie mee te nemen. (T18-197)

Hofman

1-apr-19

Deze vraag maakt onderdeel uit van de evaluatie die voor april 

2019 wordt afgerond.

T18-198 R 16-okt-18 14. Subsidiejaarplan 2019 Weth. Sleeuwenhoek zegt toe de suggestie van Lok1 

over betere uitleg van de formulieren mee te nemen bij 

de evaluatie volgend jaar.  (T18-198)

Hofman

1-apr-19
Deze vraag maakt onderdeel uit van de evaluatie die voor april 

2019 wordt afgerond.

T18-200 R 16-okt-18 18. Afstoten  gemeentelijk 

vastgoed

Weth. Boere zegt toe terug te komen op de punten 2, 4 

en 5 van het voorstel (Oude Raadhuis en Kranepoort 

2).  (T18-200)

Boere
1-2-2019 >

1-5-2019

Wordt meegenomen bij toezegging T18-189: 29-1: Aangepast 

raadsvoorstel wordt voorbereid, wat hieraan invulling geeft.

T18-211 R 13-nov-18 8. Meerjarenbegroting 2019-2022 Weth. De Wit zegt een overzicht toe van de te bouwen 

woningen tot 2025, uitgesplitst per locatie, uitwerking 

van de Woonvisie en hierin een verschil te maken 

tussen harde en zachte plannen.

 (T18-211)

de Wit

1-mrt-19

Hier wordt aan gewerkt. 

T18-228 R 11-dec-18 23. Ondernemingsplan Promen 

2019

Weth. Vente zegt toe de zorg over de afbouw van het 

aantal plaatsen in de beschutte werkomgeving onder 

de aandacht van de Staassecretaris te brengen.

(T18-228)

Vente Agenda eerstvolgende bijeenkomst is nog niet bekend van 

voorzitter arbeidsmarktregio met de  staatssecretaris.

T18-229 R 11-dec-18 26. RIB Overzicht lopende 

dossiers

Weth. Bening zegt toe eind februari een thema-avond 

te houden waarin de raad kan bespreken hoe aan de 

verplichtingen te voldoen van de opgave energie-

transitie en de raad in januari schriftelijk te informeren 

over de inzet van het college. (T18-229)

Bening Afgedaan. Thema-avond 7 mei 2019, Regionale Energiestrategie (RES)

RIB RES 2019, ingekomen stukken raad 5 maart 2019
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T19-21 R 29-jan-19 22. Project integrale herinrichting 

en optimalisatie omgeving 

veerstoep Bergambacht

Wethouder Boere zegt toe nog eens te kijken naar de 

suggestie om een ommetje mogelijk te maken. (T19-

21)

Boere

1-mrt-20
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